國立中山大學管理學院 線上資源互助學習社團補助要點 National Sun Yat-sen University College of Management Regulation on the Subsidization of Student Clubs Sharing Online Learning Resources

108.3.6 107 學年度第 3 次院務會議通過
Approved by the 3rd College Affairs Council on March 6, 2019
108.3.15 校長核定
Approved by the University President on March 15, 2019
108.10.1 108 學年度第 1 次院務會議通過
Approved by the 1st College Affairs Council on October 1, 2019
108.10.7 校長核定
Approved by the University President on October 7, 2019
109.12.1 109 學年度第 2 次院務會議通過
Approved by the 2nd College Affairs Council on December 1, 2020
109.12.22 校長核定
Approved by the University President on December 22, 2020

一、 宗旨:為鼓勵本院學生積極利用線上課程、開放資料與開源軟體等線上學習資源,並藉由跨系所同學之間的互補、互助,延伸學習範圍、深化學習效果,依本要點對本院同學自行籌組之學生社團(如互助學習小組、商業資料分析專案等)提供相關資源,特訂定本要點。

I. Purpose

This regulation was put in place to provide students who self-arrange student groups (for example, study groups, business data analytical cases, etc.) with resources and to encourage the students of this college to actively use learning resources such as online courses, open data and open sources, in hopes to facilitate inter-departmental sharing and to extend and deepen the scope of learning.

二、 補助對象:本院在校學生召集組成之互助學習社團,並經管理學院認可之開放學習資源,補助成員以本校學生為限。

II. Funding recipients

Learning clubs organized by current students of the College. The learning resources must be deemed appropriate for open use by the College of Management. Supported club members are limited to the students of this university.

三、 補助項目:

III. Funded items

- (一)社團課程補助金:本要點補助與所收會費同等金額之社團線上課程 相關經費,原則上補助以每人1千元、每一社團每學期2萬元為上 限。
 - 1. Funding for student club activities: This regulation matches the amount of funding supported by student club membership fees. In general, NTD \$1,000 per person, and a maximum of NTD \$20,000 per semester can be supported to each student club.
- (二)召集人認同貢獻獎:為鼓勵社團召集人,社團成果經管院組成審查 會議檢視後,由管院發授證明及獎勵金新台幣5千元。每位同學一 學期僅能擔任一社團之召集人。
 - 2. Club Coordinator-Acknowledgement Award: Upon review of the student club's performance, the College will provide a proof of acknowledgment and an NTD \$5,000 reward to the coordinator, as a form of encouragement. Each student is limited to one club coordinator per semester.
- (三)召集人認同貢獻獎:為鼓勵社團召集人,社團成果經管院組成審查 會議檢視後,由管院發授證明及獎勵金新台幣5千元。每位同學一 學期僅能擔任一社團之召集人。
- 3. Student club mentorship fees: The student club coordinator shall provide evidence of mentorship at the end of the academic semester. Each academic semester, an NTD \$10,000 mentorship fee will be provided to each club. Each mentor may mentor more than one student club(s) but is only eligible to one student club mentorship fee per semester.

四、 社團配合辦理事項:

IV. Student clubs' requirements

- (一)成果發表:社團需以主題網頁、或 YouTube 微課程或 TedX 等公開 視頻之平台發表成果。
 - 1. Student club performance: Student clubs shall present their performance via their club website or in the form of short lectures on YouTube or as a public video on the TedX platform.
- (二)建置社團網頁:社團須建立長期性的的網頁或臉書社團,藉以分享成果、建立傳承,讓同學畢業之後也能與在校生一起互助學習、持續成長。

2. Creation of a student club website: Student clubs shall create websites or Facebook groups for long-term use to share club performance and develop good traditions. Students shall be able to continue sharing learning resources with current students even after graduation.

五、 申請及經費核銷程序:

- V. Application and reimbursement process
 - (一)於開學第四週備齊申請表(如附件)向院辦公室提出申請。院辦公室提組成會議審議核定後公告。
 - 1. Prepare and submit application (see attachment) to the Dean's Office during the fourth week of the semester. The Dean's Office will announce approval results after review.
 - (二)於學期中召集人依社團實際會員人數及提出所收會費金額證明經指導老師認可,載明申請金額,得先申請一半補助金;另一半金額於期末時依所提供社團成果,經院組成會議核發。社團召集人認同貢獻獎及社團指導老師輔導費於期末申請核給。
 - 2. Applicants shall elucidate the requested amount of funding and provide the actual number of club members and proof of membership revenue. In addition, applicants may apply for half of the funding amount. Upon review and approval of a committee organized by the College, the other half of the funding will be reimbursed at the end of the semester according to the provided club performance report. Club coordinator-Acknowledgement Award and Club mentoring fees will be approved and funded at the end of the semester. Club activity expenses are reimbursed according to university regulations.
- 六、 本要點所需經費來源為高階經營管理碩士在職專班項下支給。
- VI. The funding required for this guideline is to come from the funds under the Executive Master's in Business Administration program.
- 七、 本要點經院務會議通過後,陳請校長核定後實施。
- VII. This regulation shall be effective upon approval of the College Affairs Committee and the University President.